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PROTOKÓŁ NR VII/2022  

POSIEDZENIE WSPÓLNE KOMISJI   

Z DNIA 12 LIPCA 2022 R. 

 

W posiedzeniu udział wzięła: Komisja Rewizyjna, Komisja Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej  

Posiedzeniu przewodniczył Pan Michał Michalski – Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty  

i Pomocy Społecznej  

Protokolantka – Ewelina Jurij 

Liczba obecnych radnych: 10/10 

Załączniki: lista obecności, dokument – Planowane wydatki na place zabaw w roku 2022 i 

zaawansowanie realizacji zadań, Zestawienie placów zabaw, opis przedmiotu zamówienia do 

postępowania pn. „Budowa placów zabaw” 

Zaproszeni goście: 1. Pani Joanna Nowacka – Zastępca Wójta Gminy Krzemieniewo 

        2. Sołtysi Gminy Krzemieniewo 

 

Dnia 12 lipca 2022 r. o godzinie 09:30, w Urzędzie Gminy Krzemieniewo, odbyło się wspólne 

posiedzenie komisji Rady Gminy Krzemieniewo w sprawie kontroli stanu placów zabaw Gminy 

Krzemieniewo oraz zrealizowanych i planowanych na nie wydatków. W spotkaniu uczestniczyli 

wszyscy członkowie z obu komisji. Pani Joanna Nowacka – Zastępca Wójta Gminy Krzemieniewo, Pan 

Andrzej Stiller – Sołtys Wsi Bielawy oraz protokolantka.  

Przewodniczący posiedzenia Pan Michał Michalski zaproponował następujący porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości.  

2. Kontrola stanu placów zabaw Gminy Krzemieniewo oraz zrealizowanych i planowanych na 

nie wydatków 

3. Wolne głosy i wnioski.  

4. Zakończenie.  

Ad 1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości  

Pan Michał Michalski - Przewodniczący posiedzenia, otworzył spotkanie witając wszystkich 

zgromadzonych. Obecni byli wszyscy członkowie z obu komisji (lista obecności stanowi załącznik nr 

1 do niniejszego protokołu). Po przywitaniu wszystkich i podpisaniu listy obecności, Przewodniczący 

posiedzenia przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia.  

Ad 2. Kontrola stanu placów zabaw Gminy Krzemieniewo oraz zrealizowanych i planowanych na 

nie wydatków  

W pierwszej kolejności podziękowano, za przygotowane materiały na posiedzenie, a następnie 

udzielono głosu Pani Joannie Nowackiej – Zastępcy Wójta Gminy Krzemieniewo. Przypomniano, że 

dotychczasowe place zabaw posiadające elementy drewniane, są systematycznie wymieniane.  

Nadmieniono, że dokłada się wszelkich starań, by place zabaw były w pełni wyposażone i atrakcyjne 
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dla osób z nich korzystających, ale przede wszystkim by były bezpieczne i funkcjonalne. Place zabaw 

finansowane są przy współudziale funduszy sołeckich poszczególnych wsi. Omówiono i 

przeanalizowano każdy z wymienionych placów zabaw zgodnie z przekazanym zestawieniem. Pani 

Joanna wyjaśniła, że przeprowadza się roczne przeglądy placów zabaw. Radni zapytali o ubezpieczenie 

placów zabaw. Omówiono procedurę ubezpieczenia oraz wyjaśniono, że każdy plac zabaw jest 

ubezpieczony. Wywiązała się dyskusja. Wspólnie się zgodzono, że ubezpieczenie obiektów sportowych 

jest istotne, ze względu na to, iż dochodzi na nich czasem do wypadku. Wyjaśniono również, że na 

placach zabaw znajdują się regulaminy korzystania z obiektu. Następnie przeanalizowano i omówiono 

planowane wydatki oraz zaawansowanie realizacji zadań. W dalszej części spotkania omówiono 

postępowanie pn. „Budowa placów zabaw”, w związku z czym radni zostali zapoznani z opisem 

przedmiotu zamówienia dla poszczególnych miejscowości. Zauważono, że zakup nowych elementów, 

a także tworzenie dokumentacji nie należą do tanich inwestycji, jednakże wyrażono zadowolenie w 

związku z tworzeniem i uzupełnianiem placów zabaw dla mieszkańców, gdyż skłania to dzieci to 

aktywności fizycznej, a także tworzy doskonałe miejsca na spędzanie czasu przez rodziny. 

Przewodniczący posiedzenia zaproponował, iż odwiedzi się poszczególne miejscowości w celu 

obejrzenia placów zabaw. Radni wyrazili aprobatę dla pomysłu. Przewodniczący posiedzenie 

zaproponował również, by przed wyjazdem przejść do punktu: wolne wnioski i głosy. Radni wyrazili 

zgodę. 

Ad 3. Wolne wnioski i głosy.  

Omówiono budowę ścieżki pieszo – rowerowej na odcinku Krzemieniewo – Nowy Belęcin. Radni 

zgłaszali awarie lamp oraz drzewa, które uschły.  

Ponieważ więcej uwag i pytań nie wniesiono, radni udali się do Górzna, Garzyna, Kociug, Pawłowic, 

Luboni i Oporówka w celu obejrzenia placów zabaw. Radni w każdej z odwiedzonej miejscowości, 

zgłaszali swoje uwagi co do czystości placu, jak również co do potrzeby dosypania pisaku pod 

poszczególne elementy. Dodatkowo wyrażono zadowolenie w związku z nowymi elementami m.in. do 

street workout’u, które cieszą się dużym zainteresowaniem.  Radny Michał Michalski zgłosił pęknięcia 

w ścieżce rowerowej z Bojanic, aby zgłosić wykonawcy jako reklamację. 

Poproszono o zaprotokołowanie, że „że podczas komisji przy placu zabaw, nad jeziorem w Górznie 

radni zgodnie zgłaszali potrzebę reklamacji dopiero co naprawionej drogi w Górznie (od tartaku w 

kierunku jeziora). Radny Michał Michalski dopytał, gdzie jest odwodnienie, które miało być przy 

drodze, na co Pani Joanna Nowacka odpowiedziała, że odwodnienie zostało zniszczone ponieważ z 

tartaku została puszczona nim deszczówka. Również w dyskusji zostały zaproponowane rozwiązania, 

które być może poprawiłyby standard tej drogi, kolega przewodniczący Majchrzak proponował 

rozwiązanie, które sprawdza się w górach.” 

Uwagi radnych zostały przekazane Władzom Gminy. 

Ad 4. Zakończenie.  

Posiedzenie Komisji zostało w pełni zrealizowane, podziękowano Pani Joannie Nowackiej za 

uczestnictwo w posiedzeniu. W związku z powyższym Przewodniczący zakończył posiedzenie Komisji.  

Posiedzenie zakończyło się o godzinie: 12:30 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

PRZEWODNICZĄCY POSIEDZENIA:  PROTOKOLANTKA: 
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Piotr Majchrzak      Aleksandra Kolasińska   

………………………………..    ……………………………….. 

(Przewodniczący Komisji Rewizyjnej)   (członek komisji Rewizyjnej), 

 

Henryka Przybylska     Roman Długi  

………………………………..     ……………………………………. 

(członek komisji Rewizyjnej,     (członek komisji Rewizyjnej) 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji)     

Marcin Kmieć 

………………………………. 

(członek komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej)  

Tomasz Adamczak     Jolanta Adamczak 

………………………………..    ……………………………….. 

(członek Komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej  (członek komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej) 

Krystian Dutkiewicz     Katarzyna Wysocka  

………………………………..    ……………………………….. 

(Członek Komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej)   (członek komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej)  


